
 

                                             

Pata Negra House 餐飲及購物禮遇 
 

條款及細則： 

1) 此禮遇只適用於 3SUPREME 客戶。 

2) 此禮遇由即日起至 2026 年 6 月 30 日止。 

3) 客戶於結賬時須出示 3SUPREME App 內有效的 e-ID，方可享用此禮遇。  

4) 此禮遇不可與其他購物優惠或折扣同時使用。 

5) 此禮遇不可兌換現金或作現金找贖。 

6) 此禮遇只適用於 Pata Negra House ifc mall 店。 

地址：中環金融街八號國際金融中心商場 3 樓 3012 號舖 

電話：9322 6790 

7) 圖片只供參考。 

8) Pata Negra House 保留修改條款及細則的權利，而不作事前通知。 

9) 如有任何爭議，Pata Negra House 保留最終決定權。 

 
 

Dining and shopping privileges at Pata 
Negra House 

 
Terms & conditions: 

1) The privileges are applicable to 3SUPREME customers only. 
2) The privileges are available from now until 30 June 2026.  

3) To enjoy the privileges, customers must present their valid SUPREME e-ID on 

their SUPREME App at the cashier. 

4) The privileges cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
5) The privileges cannot be exchanged or redeemed for cash. 
6) The privileges are only redeemable at Pata Negra House ifc mall store.  

Address: Shop no. 3012, Level 3, ifc mall, 8 Finance St, Central 
Telephone number: 9322 6790 

7) Photos are for reference only. 
8) Pata Negra House reserves the right to amend the terms and conditions without 

prior notice. 



 

                                             

9) In case of any disputes, Pata Negra House reserves the right of final decision on 
all related matters. 

        


